
 
 

 

Referat - bestyrelsesmøde mandag den 13. juni 2023, kl. 17.00 

Afbud: Agi 

 

Indledende info: OEGC ved Morten Møller, Golfmanager. 

- Beredskabsplanen er blevet færdig, i form af en oversigt over golfbanen og en kort info-
liste med de 5 vigtigste punkter. Oversigt og info placeres ved hjertestarteren.  

- Midlertidig parkering fungere godt. Centeret forventer at det kun tager en uge at 
etablere overdækningen på padelbanerne, så perioden med midlertidig parkering kan 
blive kortere.   

- Morten informerede om mulige beplantning af flere træer på banen i samarbejde med 
Fjernvarme Fyn for at CO2-kompensere. Når der forligger en endelig tegning og plan, 
skal det godkendes af bestyrelsen. Godkendelse kan forventelig ske inden 
sommerferien. 

- Morten og RM tager et statusmøde restauranten. 
- Info angående Torsdagsherre i forhold blokering i forbindelse med company-dag. 

Centeret har haft dialogen med bestyrelsen for Torsdagsherre, som adressere det 
internt i  Torsdagsherre. 
 

 

1. Formanden 

Klubmesterskab; Steen Knudsen & John Rasmussen, har overleveret info til Hans Henrik 
og René, med henblik på at de udtræder af turneringsudvalget.  
 

Indskud; der er nogle medlemmer som i forbindelse med udmelding ønsker deres 
indskud betalt tilbage. Der er tale om indskud, som relatere sig tilbage til medlemskaber 
omkring år 2000. Klubbens vedtægter fastsætter, at der ikke udbetales indskud, så 
henvendelsen er blevet afvist.  

 

Nettoprisindekset er for maj 117,2 hvilket betyder det er under januar-niveau. Vi følger 
udviklingen i forhold til prisen på baneleje for 2024.  

 

Handicapgrænser; der er stillet spørgsmål om vi kan lave en lavere handicapgrænse i 
primetime lørdag og søndag formiddag, for at sikre bedre flow på banen når der er stort 
pres på. Bestyrelsen har besluttet at der i tidsrummet mellem kl. 07.00 -13.00 på 
lørdage, søn- og helligdage sættes et handicaploft på 36,0. I en bold på 4 spillere tillades 
det, at én af disse må have et handicap større end 36, dog maks. 48,0.  

 

 

2. Økonomi  
Ansøgningen om momsrefusion er indsendt til Skat, og de har meldt tilbage at 
ansøgningen er registreret korrekt. Tildelingen sker i november og pengene udbetales i 
december. Vi forventer stadig at modtage som budgetteret.  
Der udarbejdes et nyt skriv omkring indsamling af gaver for 2023, som sendes ud til 
medlemmerne.   



Kassereren indstiller til, at elitespillerne husker alle bilag i forbindelse med afregning. 
Der fortages opkrævning af egenbetaling fra træningslejren efter opgørelsen er færdig.  

 

 

3. Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

Niels-Peter: Grænsen for kaninspillere ændres til 36,1, for at flere kan forblive kanin. 
Indtægterne er øget med højere egenbetaling og økonomien for året overholder 
budgettet.  
 
Michael: Juniorens-dag. Der var 37 tilmeldte, hvilket gav udfordringer. Slagets om 
Odense blev tabt til OGK.  
 

Ove: Informerede omkring sidste baneudvalgsmøde. Det er besluttet at rough’en får en 
tredje klipning i én klippebredde i en højde 8-10cm.  
 

HH: International Pairs-turnering, gik som forventet. Tilmeldingen til Eventyrugen gå 
som planlagt.  
 

 
4. Indkomne motiverede dagsordenspunkter 

Der er ikke indkomne forslag.  

 

 

 

5. Eventuelt - herunder orientering fra øvrige udvalg 
Det indstilles til at der holdes ryddeligt i klublokalet når det bruges. Det aftales at 
klublokalet opryddes efter eventyrugen og de nye pc’er sættes op i klublokalet. 
Karin søger børneattest på medlemmerne i juniorudvalget.  

Klubmesterskabstavlene for juniorer skal opdateres for 2022. Det gøres sammen med 
klubmestrene for 2023 
  

 

Næste BS møde den 7/8 kl. 17.00. 


